
   

 

1 

 

ACTA CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL CURS 2020-2021 

 

Data: 14.07. 2021     Lloc: virtual 
Inici de la reunió: 19 h    Final de la reunió: 21h 
 
 

ASSISTEIXEN: 

• Robert Mundet, president 
• Sílvia Martí, regidora d’Educació 
• Marià Montsunyer, regidor de Governació 
• Martí Vallès, regidor 
• Sílvia Simon, regidora  
• Nerta Cervera, tècnica de l’Àrea d’Educació 
• Dante Zabaleta, director La Salle 
• Alba Abulí, directora Escola Aldric 
• Susana Pérez, representant AFA Aldric 
• Paula Plana, representant AMPA Puig d’Arques 
• Eva Ribas, representant AMPA Puig d’Arques 
• Josep Tomàs, representant de professors INS Cassà 
• Jenny  Serarols, representant Ampa Salle 
• M. Àngels Mir, tècnica de Cultura, Entitats i Festes 
• Cristina Canyet, tècnica Sala Galà 
• Montse Mias, secretària Puig d’Arques 
• Isabel Carbó, directora escola Puig d’Arques 
• Josep Poch, director INS Cassà 
• Ariadna Ruiz, representant de mestres Puig d’Arques 

 

S’EXCUSEN: 

• Laura Prunell, tècnica ciutadania  
• Jaume Molas, coordinador zona esportiva 
• Carme García, directora Llar d’Infants Municipal Taps 
• Alexandra Entrena, representant mestres Llar d’Infants Taps 
• Teresa Fernandez, representant AMPA Llar Taps 
• Dolors Pedraza, representant mestres Puig d’Arques 
• Sònia Medina, secretària CEM 

 

Abans de començar la reunió es comenta que hi ha hagut problemes i que algunes 
persones no han rebut el correu amb l’enllaç de la reunió. Se’ls hi torna a enviar al 
mateix moment. Caldrà comprovar el correu que es va enviar.  

La Sílvia comença reiterant l’agraïment a tota la comunitat educativa per tirar endavant 
el curs escolar malgrat el context de pandèmia. Aquest agraïment el fa extensiu a la 
policia, CAP, personal de neteja, conserges, etc. 



   

 

2 

 

Es comenta que en Martí Fonolleras s’ha acomiadat del càrrec de Director dels 
Serveis Territorials del Departament d’Educació i que ja han rebut la salutació del nou 
director, l’Adam Manyé. 

 

1. LECTURA I APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 

Aprovada. Cap comentari. 

2. APROVACIÓ CALENDARI ESCOLAR CURS 2021-2022 

S’afegeix el dilluns 6 de juny com a festa de lliure elecció. 

3. PASSAPORT EDUNAUTA 

La Nerta explica que les activitats estan força definides. Hi haurà una reunió prèvia 
amb els tutors i tutores del cicle mitjà de les escoles per explicar amb més detall les 
activitats i el funcionament del passaport. Les propostes seran: Llimonada de Lletres, 
tallers familiar, jocs de taula, etc. També s’estan buscant entitats esportives i d’altres 
per promoure la col·laboració de les entitats del municipi.  

4. CONSELL D’INFANTS MUNICIPAL 

Durant el curs 2020-2021 no s’ha desenvolupat com a conseqüència del context de 
pandèmica de la COVID-19. El curs que ve s’intentarà reprendre presencialment, i no 
es descarta fer-lo virtual.  

5. CÀNTUT 

Les escoles de Cassà de la Selva han presentat una sol·licitud per participar en un 
projecte d’innovació pedagògica del Departament d’Educació que s’anomena 
Apadrinem el nostre patrimoni. Aquest és un programa que es basa en la idea de 
l’apadrinament d’un element patrimonial per part del centre educatiu, la qual cosa 
comporta donar-li valor i aprofundir en el seu coneixement des del punt de vista 
cultural i, alhora, fer que aquest coneixement sigui socialment rellevant, és a dir, que 
arribi a la pròpia comunitat i a l’entorn de l’escola. 

La Sílvia Martí dona gràcies a l’escola Puig d’Arques per portar el pes principal en la 
gestió i presentació de papers al Departament d’Educació d’aquest projecte. Des del 
Departament han concedit el Projecte d’Innovació pedagògica.  

Aquest any es treballaran les cançons de bressol. 

6. PROJECTE ESCOLA OBERTA 

S’ha pogut fer malgrat la situació de pandèmia. Els tutors implicats han fet una bona 
valoració del desenvolupament del curs. De cares al curs que ve, els alumnes ja 
disposen d’un centre per a fer-hi les pràctiques.   

 



   

 

3 

 

7. PROJECTE APRENENTATGE I SERVEI 

Aquest curs escolar l’Ajuntament no ha pogut oferir activitats per als alumnes com a 
conseqüència de la pandèmia. Al setembre l’Ajuntament i l’Institut pactaran si es 
poden oferir o no activitats per als alumnes. En Josep comenta que el curs 2020-2021 
ha estat difícil sortir fora de l’institut. Aquesta activitat és per 3r d’ESO. 

8. ESPAI D’ESTUDI D’ESO 

La Sílvia Martí diu que ha estat un èxit. Aquest curs 2020-2021 s’han ofert 12 places, 
repartides en 2 grups. L’enquesta de valoració ha estat bona i tots els alumnes volen 
tornar a apuntar-s’hi el curs que ve. Pel curs 2021-2022 s’amplien les places.  

9. CONNECTA’T 

Ha funcionat molt bé. S’ofereix 2 dies a la setmana. Des de l’institut els hi agradaria 
que s’ampliessin els dies de servei. En Josep diu que ha estat molt bo pels alumnes 
que estan en aquesta situació.  

La Nerta explica que es canviaran els dies i l’espai on es realitzarà el servei. Ara 
passarà a ser al CREC. També explica quin és l’objectiu del projecte a petició de 
l’Isabel Carbó. Es tracta d’evitar la desvinculació acadèmica, emocional i relacional de 
l’alumne expulsat del centre educatiu. Es treballa la part acadèmica amb l’alumne 
desenvolupant les tasques encomanades pel centre educatiu i també es treballen els 
motius de l’expulsió. Finalment, es fa una tasca orientadora pel que fa al futur formatiu 
de l’alumnat.   

10. FORMACIÓ POSTOBLIGATÒRIA 

Les preinscripcions als cursos de formació postobligatòria i de persones adultes 
organitzats des de l’àrea d’educació de l’Ajuntament es realitzaran el mes de setembre 
i es mantenen tots els serveis i formacions.  

11. PFI AUXILIAR DE VIVERS I JARDINS 

Es fa conjuntament amb l’Ajuntament de Llagostera. Són un total de 17 alumnes.  

Pel curs que ve hi ha un alumne de Cassà de la Selva matriculat i un altre en llista 
d’espera.  

Es demana difusió del projecte per part de l’Institut i de La Salle per tal d’engrescar-hi 
alumnes de Cassà de la Selva.  

Aquest curs 2020-2021, ha funcionat molt bé i la majoria d’alumnes s’han pogut 
reenganxar al sistema educatiu formal o han entrat al món laboral.  

12. CREC 

Aquest any el servei s’ha hagut de prestar telemàticament i presencialment en funció 
de les indicacions de les autoritats competents. Tanmateix, aquest és un servei que és 
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molt necessari que sigui presencial per tal de poder fer un bon seguiment amb 
l’alumnat.  

El alumnes demanen tenir una estona d’esbarjo quan assisteixen al CREC. 

13. SERVEI MUNICIPAL DE LOGOPÈDIA 

Tot i que el servei s’ha aturat uns mesos per la baixa de maternitat de la logopeda, es 
reprendrà el mes de setembre amb normalitat i seguint els protocols pel que fa a la 
pandèmia. 

14. CATÀLEG DE RECURSOS PEDAGÒGICS 

Els centres tenen el nou catàleg de recursos pedagògics pel curs 2021-2022. Aquest 
catàleg recull novetats.  

En Martí demana que se li faci arribar el catàleg a ell i a la Sílvia Simon. La Nerta diu 
que ja els hi passarà i que també es penjarà a la pàgina web. 

15. AJUDES SOCIOEDUCATIVES PER A FAMÍLIES AMB VULNERABILITAT 

SOCIAL 

La Nerta comenta que s’ha establert un conveni per a tramitar ajudes educatives, 
formatives i de lleure a les famílies amb vulnerabilitat social amb el Consorci de 
Benestar Social Gironès-Salt, igual que l’any 2020. Enguany ha estat molt complicat 
poder formalitzar el conveni, però, finalment, s’ha aconseguit.  

S’explica que les ajudes que cobreix aquest conveni són molt àmplies (material 
escolar, activitats extraescolars, casals d’estiu, formació per a persones adultes, etc.), 
però que les persones s’han d’adreçar als serveis socials perquè aquests valorin la 
seva situació.   

També s’explica que s’està treballant la tarifació social dels serveis municipals per tal 
d’adequar els preus a les necessitats de la ciutadania. Ara bé, també és necessari una 
valoració dels serveis socials per a poder excedir a aquesta tarifació social.  

En Martí pregunta si s’ha augmentat la despesa per ajudes ja que enguany les 
necessitats han pogut ser superiors. La Isabel comenta que tenen alumnes de 
matrícula viva que anaven a l’escola sense cap mena de recurs. Comenta que passen 
2/3 mesos fins que no arriben a serveis socials i comencen a tenir ajudes i que potser 
caldria ser més àgils i un major acompanyament. La Nerta explica que a vegades són 
famílies que no arriben als serveis socials i que se’ls hi ha de fer un bon 
acompanyament. La Sílvia Martí comenta que es parlarà del tema a la reunió amb els 
directors. 

En Martí demana l’import gastat a dia d’avui del conveni amb el Consorci i la Nerta li 
comenta que no hi ha xifres perquè el conveni s’ha aprovat recentment. El Consorci 
passa dues liquidacions l’any amb l’import gastat.   

 



   

 

5 

 

16. PROJECTE DIVERSITAT SEXUAL I GÈNERE 

Des de l’Ajuntament és vol iniciar un projecte que treballi per visualitzar, sensibilitzar i 
promoure el respecte cap a les diversitats de la ciutadania. El curs 2020-2021 es vol 
treballar la diversitat sexual i de gènere. Es realitzarà una programació durant tot el 
curs amb activitats promogudes des de les diverses àrees de l’Ajuntament.  

L’àrea d’educació realitzarà una formació de 15 hores amb l’objectiu de formar a la 
comunitat educativa (professionals) de com gestionar-la a l’aula o des dels diversos 
serveis i llocs de treball. La formació s’anomena: Gènere. (des)igualtats i diversitats.  

Serà una formació virtual i s’hi podran inscriure un màxim de 40 persones. Duran el 
mes de setembre es faran les inscripcions.  

S’explica el contingut dels 4 mòduls.  

La Jenny pregunta si es tindrà en compte el tema del llenguatge. 

17. TAULA DE JOVENTUT 

La Cristina Canyet explica que en aquest moment s’està fent la diagnosi del futur Pla 
de Joventut 2021-2024.  

Des de l’Institut s’ha demanat poder realitzar una taula de joventut temàtica per parlar 
de temes d’interès. Per aquest motiu, des de l’àrea d’educació i de joventut es vol 
realitzar una taula temàtica de cares al setembre o octubre. 

18. TORN OBERT DE PARAULES 

Abans de comença el torn obert de paraules es comenta que des de l’àrea d’educació 
s’organitzaran unes Jornades d’Educació i Família. Seran un cicle de xerrades/tallers 
que es faran 3 diumenges al matí entre l’octubre i el novembre on es treballaran temes 
d’interès per a les famílies, educadors, etc. En paral·lel a les xerrades/tallers també 
s’organitzaran tallers pels infants perquè els pares i mares puguin assistir a les 
sessions mentre els infants fan alguna activitat.  

En Robert comenta els següents temes:  

• Felicita a l’Institut Cassà pels resultats de les notes de Selectivitat.  
• Explica els canvis en la Direcció dels Serveis Territorials d’Educació de la 

Generalitat. És a dir, marxa en Martí Fonalleras i entra l’Adam Manyé. 
• Comenta que avui s’acaba de comunicar que hi haurà toc de queda en els 158 

municipis on hi ha més afectats de la COVID-19 i Cassà de la Selva n’és un 
d’ells.   

• Explica les obres del Puig d’Arques: s’ha de veure si es podrà arreglar la 
teulada ja que el constructor diu que no té el material per fer-ho. Aquesta 
setmana hi haurà una reunió per concretar si es podran fer les obres. També 
comenta les obres d’accés a l’escola Puig d’Arques i l’enderrocament del mur. 



   

 

6 

 

• Les obres de l’Institut: la instal·lació de 2 mòduls, la remodelació d’alguns 
lavabos. L’Ajuntament ja ha fet les seves gestions cedint l’espai per a poder 
portar a terme la instal·lació dels 2 mòduls. 

Aportacions de la Sílvia Martí: 

• Aquest estiu s’instal·laran les pissarres digitals cedides per la Salle a diversos 
equipaments municipals: Llar d’Infants, Crec i Can Trinxeria.  

• El Departament d’Educació no ha concedit a l’Institut Cassà la realització d’un 
cicle formatiu. Enguany s’ha demanat un cicle Esportiu i el de Medi Natural. 
Tanmateix des del Departament d’Educació diuen que es continuï sol·licitant.  

• El Departament d’Educació ha demanat que el batxillerat doble no el tornin a 
presentar.  

• El mes de setembre es farà una reunió d’AMPAs i AFA per valorar les 
subvencions nominatives d’enguany.  

• Des de l’Ajuntament es vol promoure el coneixement de l’entorn per part dels 
infants i joves del municipi i, per aquest motiu, es volen promoure diversos 
projectes en aquest sentit perquè els centres educatius, si ho volen, els puguin 
utilitzar. Algun d’aquest projectes són: unitat didàctica del suro, un llibre de la 
història de Cassà de la Selva, etc.  
 

19. PRECS I PREGUNTES 

Josep Poch explica que a 1r d’ESO hi haurà 5 línies el curs 2021-2022 i utilitzaran 
portàtil. Des del Departament d’Educació els hi ha concedit una SIEI, així tindran 
continuïtat amb els alumnes de l’Aldric que hi assisteixen.  

En Josep Poch demana que al CEM s’hi afegeixi a principi i a final de curs un punt 
perquè cada centre educatiu expliqui els projectes que desenvolupen. Fa anys aquest 
punt es contemplava i en Josep Poch demana de recuperar-lo. Sembla que hi ha 
acord entre els membres del CEM per recuperar aquesta proposta.  

Montse Mias diu que és el darrer CEM que assisteix perquè el 5 de setembre és jubila.  

La Isabel Carbó explica que enguany al Puig d’Arques s’han jubilat: Carles Casanova i 
Mercè Mir. També comenta que estan molt contents del treball conjunt amb el centres 
pel projecte Apadrinem el patrimoni i també diu que la manca d’excursions d’enguany 
els hi ha fet descobrir l’entorn més proper.   

L’Alba Abulí comenta que des de l’Aldric també han promogut la descoberta de l’entorn 
aquest curs escolar i ha estat molt satisfactori. També detalla que el seu Pla de Treball 
ha estat reconegut amb Certificat d’Innovació.  

En Dante pregunta si el proper curs també hi haurà tancament de carrers per les 
entrades i sortides de les escoles. I en Marià comenta que cada centre escolar rebrà 
una comunicació individualitzada per organitzar les entrades i sortides. 
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En Dante també comunica que hi ha 4 mestres de la Salle que s’han jubilat: Montse 
Miralles, Assumpció Torrent, Olga Guitart i Núria Prunell.  

En Josep també fa esment a les professores de l’INS Cassà que s’han jubilat: Cristina 
Avellí, Roser Carles i Imma Artigas. 

En Martí Vallès pregunta pel funcionament de les subvencions nominatives de les 
AMPA i AFA d’enguany. Comenta que no està d’acord que l’import de les subvencions 
es valori en funció del nombre d’alumnes matriculats als centres educatius de Cassà, 
enlloc de pagar només per alumnes empadronats a Cassà. També pregunta si els 
altres ajuntaments també faran subvencions nominatives a les AMPA/AFA. La Paula 
Plana també pregunta per les gestions que l’Ajuntament de Cassà ha fet amb els altres 
Ajuntaments que feien una subvenció nominativa a les AMPA/AFA. 

En Robert contesta al Martí i a la Paula explicant que ja s’ha fet una reunió amb els 
Ajuntaments i que aquests faran les aportacions que toquin i que els ajuntaments 
estan predisposats. La Paula agraeix la gestió amb els altres Ajuntaments ja que per 
part de les AMPAs això era una feina feixuga. 

La Isabel Carbó parlarà amb en Josep Poch per saber com gestionen el pagament de 
llibres digitals amb la subvenció nominativa. La Isabel Carbó manifesta que aquest any 
té moltes dificultats per gestionar les llicències digitals i els llibres en paper. 

La Sílvia Simón afirma que és bona idea conèixer els projectes que fa cada centre 
educatiu de Cassà a través del CEM. Felicita a l’institut per promoure els llibres digitals 
per tal de fomentar la sostenibilitat. També pregunta sobre com s’acostarà als infants 
amb vulnerabilitat social el Passaport Edunauta per tal d’aconseguir que hi participin. 
La Nerta comenta que l’ideal seria que les escoles fessin acció tutorial per tal de 
promoure l’ús adequat d’aquest. D’altra banda, s’estan promovent activitats gratuïtes 
perquè tothom hi tingui accés. El Passaport Edunauta és una eina que haurem d’anar 
definint entre tots i buscar la millor manera d’acostar-nos a tots els infants.  

En Josep Poch felicita a l’Ajuntament per incloure l’institut a la subvenció nominativa. 
Explica que el projecte de socialització de llibres va néixer l’any 2.008 amb el Sr. 
Chamorro. En aquell moment, des de l’Ajuntament varen dir que al cap de 2 anys 
l’Institut també s’incorporaria al projecte, però la crisi ho va deixar a l’aire. En Josep 
explica que en relació amb les llicències digitals no totes les assignatures en paguen i 
que ho reparteixen amb els 4 cursos.  

L’Ariadna Ruiz comenta que abans existien places pels casals d’estiu per infants que 
ho necessitaven i que no eren de serveis socials. Creu que el casal és una activitat 
integradora que hauria de ser accessible per ampliar a famílies que no assisteixen als 
serveis socials. La Nerta comenta que hi ha opcions diverses per assistir als casals 
d’estiu amb un cost reduït però que s’ha de passar pels serveis socials.  

En Martí comenta que els preus públics de la Llar d’Infants s’haurien de baixar ja que 
s’estan cobrant subvencions del Govern.  
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La Sílvia Martí contesta que en les enquestes de valoració que s’han passat a la Llar 
d’Infants, no hi ha queixes pel que fa als preus.  

Sense més a tractar s’aixeca la sessió a les 21h. 
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